
Notulen vergadering Dorpsraad Meerlo 

 
 

 
Datum:    4 juni 2024 
Locatie:    café Oud Meerlo 
Aanvangstijd:  20:00 uur 
Voorzitter:  Angelique Custers 
Notulist:   Lonneke Snellen 
Aanwezig: Henk Ulder, Christien Jilesen, Jurgen Wijnbergen, Serge Coenders, Hans Sijbers en 

Johan Coenders. 
Afwezig: Ben Heijligers 
Gasten: OJC Merlin, CV De Voskes en 2 bewoners uit Meerlo 
 

 
 
1. Welkom/ opening vergadering 
 
2. Mededelingen 
 
3. Vaststellen notulen vergadering 7 mei 2024  

De notulen zijn goedgekeurd, vastgesteld en gepubliceerd op de website van Meerlo. 
 

4. Vaststellen actielijst 
 

5. Ingekomen stukken     
 

5.1 Mail bewoner Meerlo / 14-05-2024 
Plantsoenen Julianastraat. 
 

5.2 Mail gemeente HadM / 16-05-2024 
Informatie over aanvragen vergunning evenementen middels aanvraagformulier website. 
Let op, dit dient minimaal 12 weken vooraf aangevraagd te worden. 
Sint Maarten is vastgesteld op 08-11-2024. Lonneke vraagt tijdig de vergunning aan en Henk maakt 
alvast evenement aan voor de verkeersregelaars. 
 

5.3 Mail project Westenwind kracht 12 / 23-05-2024 
Op 3 juni 2024 komen er 12 kunstenaars ieder 12 dagen in onze wijken (Marijkestraat 70 en 104) 
wonen en met ons samenwerken met het thema ‘wonen en thuis’. Iedereen kan hierover 
meepraten, iedereen heeft wel een mening over wonen en ergens thuiszijn. Elke kunstenaar zal het 
thema op zijn/haar manier belichten en uitwerken, en dit kan alleen met behulp van de bewoners. 
 

5.4 Uitnodiging alv Vereniging Kleine Kernen op 19-06-24 / 23-05-2024 
 

5.5 Uitnodiging gemeente HadM culturele netwerkbijeenkomst op 06-06-2024 / 23-05-2024 
 

5.6 Uitnodiging dorpsradenoverleg op 01-07-2024 / 28-05-2024 
 

5.7 Nieuwsbrieven 
- Speeltuinwerk Limburg nieuwsbrief mei 2024 / 21-05-2024 
- VKKL nieuwsbrief mei 2024 / 29-05-2024 

 
6. Evaluatie en toekomst kermis 

Evaluatie kermis 2024 
OJC Merlin geeft aan dat het dit jaar niet tegengevallen is. Er zijn geen grote bijzonderheden te vermelden 
(paar kleine incidenten die ze zelf op hebben kunnen lossen). De inzet van vrijwilligers was voldoende en is 
goed verlopen. Opbouw van de tent viel wel mee, echter hebben ze de vloerplaten zelf nog moeten leggen 
en opruimen wat meer werk met zich meebracht. Dit omdat er toch een andere tent is gekomen. OJC 
Merlin dankt Dorpsraad Meerlo voor de hulp bij het opruimen.  
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Dorpsraad Meerlo heeft nog met de kermis exploitanten gesproken. Zij gaven aan dat zondag minimaal 
was. De vraag is of exploitanten volgend jaar op vrijdag al open kunnen gaan. Dit was van tevoren als 
voorgesteld ia Buro de Kermisgids en daarop heeft Dorpsraad Meerlo het bericht ontvangen dat de kermis 
exploitanten gewoon op zaterdag wilde openen. Voor volgend jaar is dit geen probleem. 
 
De volgende punten neemt Dorpsraad Meerlo mee in de evaluatie: 

- Exploitanten ruimen zooi wel op, maar gooien in container die van ojc Merlin is. 
- Er was geen wegafzetting/borden geplaatst wat soms toch wel voor wat onveilige situaties 

zorgde. Buro de Kermisgids vraagt deze vergunning aan. Deze melding heeft Dorpsraad Meerlo 
wel in de officiële bekendmakingen voorbij zien komen, maar koppelen dit terug in de evaluatie.  

- Wederom baas Horst aan de Maas en dit jaar in Melderslo, wat zeker voor minder bezoekers 
heeft gezorgd in de feesttent. Dit is al vele malen aangekaart bij de gemeente en we blijven dit 
maar weer aankaarten. 

 
Toekomst kermis 
Hoe nu verder? 
Uitgangspunt moet leefbaarheid zijn en (proberen) om dit soort evenementen in ’t hart van het dorp te 
laten plaatsvinden. We hebben met OJC Merlin en Cv De Voskes afgesproken om een bijeenkomst te 
organiseren voor het dorp. Hiermee willen we een signaal afgeven aan het dorp, wat de toekomst van de 
kermis is na 2025. Ook kan er dan een oproep worden gedaan aan de Meerlonaren om hierin mee te 
denken. Dorpsraad Meerlo neemt voor deze bijeenkomst het initiatief.  
 

6 Accommodatiebeleid 
Wethouder Bouten en Joosten hebben toelichting gegeven aan de verenigingen. De sfeer was positief en 
verenigingen hadden begrip voor toelichting. Set Up was is vanaf heden actiever aangesloten ivm behoud 
sporthal bij accommodatiebeleid. Doel is dat einde van het jaar voorstel voorkeursscenario voor Meerlo. 

 
7 Vervolg leefbaarheid en woningen Meerlo 

Mail inzake plan ’t Brugeind /10-05-2024 
Het vergunningstraject verloopt stroperig. We hebben afgesproken om elkaar op de hoogte te houden. 
 
Hoe nu verder nav vergadering 7 mei 2024 en verslag gemeente HadM? 
De notulen van Dorpsraad Meerlo stuurt Lonneke naar gemeente HadM. Hierbij wordt aangegeven dat 
verslag van gemeente HadM niet volledig en niet helemaal juist is. Dorpsraad Meerlo stuurt verzoek naar 
gemeente HadM om te reageren binnen 2 weken, indien geen reactie dan notulen goed gekeurd en wordt 
dit openbaar gepubliceerd op de website van Meerlo. Dit samen met terugkoppeling van gemeente over 
bijv. CPO woningen en stuk grond IJsvogel. Tevens vraagt Lonneke visuals en planning traject op van gehele 
plan Mgr. Jenneskensstraat. 
 

8 Bijeenkomst toekomst kerk 
Mail / 03-06-2024  
We hebben de bijdrage van de werkgroep kerk ontvangen voor de bijeenkomst op zondag 9 juni 2024. 
 

9 Rondje dorpsagenda 
- Zaterdag 08-06-2024: MEWA Fanfare dag 
- Zondag 09-06-2024: openbare vergadering kerk 
- Beachtoernooien: 

o 21-06-2024: bedrijven Beach toernooi 
o 23-06-2024: jeugd  en open Beach toernooi 

- Zondag 23 t/m 30 juni 2024: Midsummer Magic 
- Vrijdag 08-11-2024: Sint Maarten 
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10 W.v.t.t.k. rondvraag 
Henk 
Brievenbus 
Vandaag pakketkluis geplaatst. Het was Dorpsraad niet duidelijk dat de brievenbus bij Elektro Kusters ook 
verwijderd zou worden en er een brievenbus in de pakketkluis zit. Henk plaatst een bordje dat deze 
verplaatst is. Lonneke plaatst bericht in Klokje over de verplaatsing brievenbus en werkwijze pakketkluis. 
 
Angelique en Christien 
Bijeenkomst plan N554 
Angelique en Christien zijn woensdag 29-05-2024 naar de bijeenkomst geweest waar het plan 
gepresenteerd is. De werkgroep heeft daarna samen met de Samenwerkende Ondernemers bezwaar 
gemaakt op de plannen voor N554 tegen gehele parkeerverbod. De presentatie die gepland stond voor 10-
06-2024 gaat niet door. 
 
Christien 
Situatie weg Piet van Lankveld 
Christien is aangesproken door een bewoner uit Meerlo. De situatie bij Piet van Lankveld is erg gevaarlijk. 
De heg is erg hoog.  We hebben het advies gegeven om deze melding te doen via de Buiten Beter app. 
 
Bewoners uit Meerlo 
Pad langs de beek 
Op 04-05-2024 zijn Marieke Vulling en Twan Simons in Meerlo geweest. Marieke heeft een verslag 
opgesteld waar meer vragen terug zijn gesteld dan waar ze een antwoord op hebben gekregen. De 
bewoner is er dus niet mee verder gekomen. Eigenaar Kasteelke is positief en gaat aan de slag met 
eventuele subsidies voor de financiering. Dorpsraad Meerlo wordt op de hoogte gehouden. 
 
Gereedschappen onderhoud 
Er zijn gereedschappen gekocht voor onderhoud kruisen en kapellen, grafheuvel en St. Goar. Horster 
Landschap heeft grof gekapt en heeft hekwerk geplaatst. Op het Pieter- en Petranpad staat het gras erg 
hoog dus dit moet vooral bijgehouden worden omdat het nu niet netjes erbij ligt. 
Hoe zit het met Stg. Kruisen en Kapellen? Dit gaan voornamelijk over stenen. Na hierover gesproken te 
hebben blijkt de grafheuvel eigendom te zijn van de gemeente.  De grond is eigendom van de kerk. Dus 
feitelijk is de kerk en gemeente verantwoordelijk en zou dit moeten bekostigen. De bewoners gaan in 
overleg met zowel de gemeente als de kerk of er middelen zijn voor het (gedeeltelijk) bekostigen van deze 
gereedschappen.  

  
11 Sluiting vergadering en vaststellen volgende vergadering 

De vergadering wordt gesloten. De eerstvolgende vergadering staat gepland op dinsdag  2 juli 2024 om 
20.00 uur in café Oud Meerlo.  


